
     INFORMACJA  

 

z posiedzenia Komisji doraźnej do dokonania zniszczenia zgłoszeń 

kandydatów na ławników w kadencji w latach 2016 - 2019.  
 

 Na sesji w dniu 29 października 2015 roku Rada Miejska Tomaszowa 

Mazowieckiego uchwałą nr XVIII/167/2015 powołała doraźną Komisję  

w składzie: 

1) radny Krzysztof Misiak 

2) radny Krzysztof Kruk.  

 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 28 grudnia 2015 roku zgodnie z zapisem 

§ 2 wyżej cytowanej uchwały Komisja dokonała wyboru ze swego grona 

przewodniczącego Komisji, którym został wybrany radny Krzysztof Kruk.  

 

Na wstępie swojej wypowiedzi P. Krzysztof Kruk przewodniczący 

obrad przedstawił brzmienie Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia  

9 czerwca 2011 roku w sprawie sposobu postępowania z dokumentami 

złożonymi radom gmin przy zgłaszaniu kandydatów na ławników oraz wzoru 

karty zgłoszenia. 

Mówca poinformował, iż zgodnie z zapisem § 5 pkt. 1 Rozporządzenia 

„Kartę wraz z dokumentami, …, podmiot zgłaszający kandydata na ławnika lub 

kandydat, który nie został wybrany na ławnika, odbiera w terminie 60 dni  

od dnia przeprowadzenia wyborów”.  

2.W przypadku nieodebrania dokumentów, o których mowa w pkt. 1, 

podlegają one zniszczeniu przez komisje powołaną przez radę gminy…”.  

Komisja po szczegółowej analizie kart zgłoszeń na ławników ustaliła, co 

następuje:  

1) do Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego zostały złożone 

33 wnioski kandydatów na ławników, 



2) na sesji w dniu 29 października 2015 roku Rada Miejska 

Tomaszowa Mazowieckiego uchwałą Nr XVIII/166/2015 

dokonała wyboru ławników na kadencję od 2016 roku do 2019 

roku,  

3) zgodnie z wyżej cytowaną uchwałą Rada Miejska Tomaszowa 

Mazowieckiego dokonała wyboru 14 ławników do Sądu 

Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim oraz 3 ławników do 

Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim,  

4) po przeprowadzeniu wyborów karty kandydatów, którzy zostali 

wybrani ławnikami zostały niezwłocznie przesłane właściwemu 

sadowi wraz z załączonymi do nich dokumentami oraz 

informacją uzyskaną od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Łodzi. 

 Ponadto Komisja ustaliła, iż sześciu kandydatów na ławników, 

których wnioski pozostały bez biegu, osobiście odebrało swoje zgłoszenia 

wraz z załączoną dokumentacją.  

 Wnioski kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego  

w Piotrkowie Tryb. odebrało dwóch kandydatów, którzy nie zostali 

wybrani, natomiast do Sądu Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim 

odebrano pięć kart zgłoszenia.  

Łącznie 13 kandydatów na łaników do sądów powszechnych 

odebrało swoje zgłoszenia wraz z załączoną dokumentacją. Własnoręczny 

odbiór dokumentacji potwierdzają oświadczenia, kandydatów na 

ławników złożone w aktach sprawy. 

 Wobec powyższego z ustaleń Komisji wynika, iż trzy osoby nie 

odebrały zgłoszenia wraz z załączoną dokumentacją w określonym  

w rozporządzeniu terminie.  



 Realizując obowiązek nałożony na Komisję dokonano zniszczenia 

dokumentacji trzech osób wskazanych z imienia i nazwiska w protokole  

z obrad Komisji.  

 

 

       Za Komisje 

sporządziła:      

Bogusława Smejda      Krzysztof Kruk 

kierownik BRM       Przewodniczący  Komisji  

 

 
 


